
Amendment 014/Modification 014 
 

Q1) The quantities given on pay items 10, 11 and 12 for the cofferdams do not match the lengths shown 
on the conceptual phasing drawings. The overall design of the length and modification of these 
cofferdams is up to the Contractors, how then will we be compensated in lineal meter for these pay items. 
For example, do we include for the full 79m for item 10 if the actual length of the cofferdam installed is 
less than the 79m, but we have to modify it to suit the phase/construction. Would the Owner be looking 
for a credit in this case and only paying for the initial installation length? These are very costly items and 
we recommend this to be changed to a lump sum. 
 
A1) Cofferdam will not be counted twice if it is moved or realigned with exemption to realignment of the 
upstream part of item 10 between phases 2 and 3. Alternatives can be evaluated after contract award as 
value added proposals. 
 
Coffer dam length are confirmed as follows: 
Item 10 – parallel to flow: 79 m   (57 m in phase 2  + 22 m of cofferdam that need to be moved in phase 
3)  
Item 11 – perpendicular to flow-ph2 : 65 m   
Item 12– perpendicular to flow-ph2 :104 m 
 
Despite the identified quantity adjustment, Item 12 quantity will not be changed in the unit price table. 
Please note that bidder’s should submit their bid based on the posted price table. The cofferdam will be 
left as a unit price, any changes to this quantity will be managed as per the GCs after contract award. 
 

 
 
Q1) Les quantités des items  10, 11 et 12 des batardeaux ne concordent pas avec les quantités montré 
au dessins conceptuels. La conception des batardeau est du ressort de l’entrepreneur, comment 
l’entrepreneur sera-t-il payé au mettre linéaire? Par exemple si nous incluons le 79 m pour l’item 10 si a 
longueur est plus faible que 79m mais que nous devons modifier les phase de construction. Est-ce que le 
propriétaire demandera un crédit et ne paiera que l’installation initiale? Ce sont des items assez 
dispendieux et nous recommandons de l’inclure dans la partie forfaitaire.  
 
 
A1) Les batardeau ne seront pas comptés deux fois si déplacés ou réalignés à l’exception de la partie 
amont de l’item 10 entre les phases 2 et 3. De alternatives peuvent être évalués après octroi selon les 
processus de propositions de valeur ajoutée. 
 
Les longueurs sont confirmés à : 
Item 10 : 79 m (57m en phase 2 et 22 m de réalignement entre les phases 2 et 3.  
Item 11 : 65m  
Item 12: 104 m 
 
Malgré l’ajustement de quantité identifié, la quantité de l’item 12 ne sera pas changée dans le tableau des 
coûts unitaires. 
Notez que les soumissionnaires doivent soumettre leur proposition basée sur le tableau de prix unitaire 
posté dans les documents d’appel d’offre. Les batardeaux restent en prix unitaires et tout changements 
aux quantités seront gérés selon les clauses générales du contrat après octroi.  
 


